

القاهرة في 15 يوليو 2021

الساده ادارة الافصاح بالبورصة المصرية

عناية الاستاذة/ هبه الصيرفي

تحية طيبة وبعد ،،،،

مرفق طيه افصاح بخصوص قيام شركة العاشر من رمضان للصناعات الدوائية والمستحضرات التشخيصية (راميدا) بتوقيع اتفاقية شراكة استراتيجية لشراء مستحضر دواني جديد في مجموعة العقاقير المضادة للجلطات .

ولكم جزيل الشكر،،

ياسمين نجم

مدير علاقات المستثمرين

ياسمين نجم  
C-01 / 17/10



#### Cairo Scientific Office

8 Geziret El Arab st., 23rd floor  
Mohandessein, Giza- Egypt.  
T: 202 3761 3046- 3761 3058- 3761 3074  
F: 202 3761 3018 Postal code: 12411 Giza.

#### Factory

Second Industrial Zone, plot number 5  
Sixth of October, Egypt  
T: 202 382 02948  
F: 202 382 02766



Quality For All

شركة العاشر من رمضان للصناعات الدوائية والمستحضرات التشخيصية  
«راميدا» ش.م.م

بيان صحفي

## شركة العاشر من رمضان للصناعات الدوائية والمستحضرات التشخيصية «راميدا» ش.م.م توقع اتفاقية شراكة استراتيجية لشراء مستحضر دوائي جديد في مجموعة العقاقير المضادة للجلطات

القاهرة في 15 يوليو 2021

أعلنت اليوم شركة العاشر من رمضان للصناعات الدوائية والمستحضرات التشخيصية (كود البورصة المصرية RMDA.CA) وهي شركة رائدة في قطاع الأدوية المصري، عن توقيع اتفاقية شراكة استراتيجية لشراء مستحضر دوائي ينتمي إلى عائلة العقاقير المضادة للجلطات، وذلك في إطار استراتيجية الشركة المعلنة لتنمية محفظة المنتجات العلاجية من خلال تنفيذ الاستحواذات الجذابة على أهم المستحضرات الدوائية في المجالات العلاجية ذات مقومات النمو الواعدة والحصص السوقية الكبيرة في أسواق الشركة.

وتمثل الصفقة أكبر عملية استحواذ من نوعها في تاريخ الشركة وتعد بمثابة نقلة محورية لشركة راميدا حيث تتيح الاستفادة من مقومات النمو الهائلة بمجال علاج الجلطات الذي يشهد معدلات نمو قياسية وحقق نمو سنوي مركب بنسبة 67% تقريباً بين عامي 2017 و2020.

وسوف يتم تنفيذ الصفقة في إطار اتفاقية ترويج ودعاية مشتركة مع الطرف البائع بما يتيح لشركة راميدا الاستفادة من القدرات البيعية والتجارية للطرف البائع وكذلك الدراية الواسعة بالجوانب الفنية للمستحضر الدوائي من أجل مواصلة ترويج وتوزيع منتجات الشركة بنظام الحوافز والعمولات. ويجري العمل حالياً على إتمام الاتفاق بخصوص آليات وأحكام اتفاقية الترويج والدعاية المشتركة علماً بأن الشركة سوف تقوم بالإفصاح عن كافة المستجدات التي تطرأ بهذا الشأن في حينه.

– نهاية البيان –

للاستعلام والتواصل

ياسمين نجم

رئيس قطاع الاتصالات وعلاقات المستثمرين

[yasmine.negm@rameda.com](mailto:yasmine.negm@rameda.com)

+20(0)1111263555

عن شركة العاشر من رمضان للصناعات الدوائية والمستحضرات التشخيصية «راميدا»

تأسست راميدا في عام 1986، وهي شركة رائدة في قطاع الأدوية المصري ومقيدة في البورصة المصرية تحت كود RMDA.CA. وتستعين الشركة بفريق إداري يحظى بمزيج من الخبرات الدولية المتعددة. وتقوم الشركة منذ نشأتها بتوظيف أحدث ما وصلت إليه التكنولوجيا والمعايير العالمية في مجال الصناعات الدوائية ومعها الخبرة والدراية بمتطلبات السوق المحلي وأقصى درجات الاهتمام والتركيز على تلبية احتياجات وتطلعات العملاء، مما أثمر عن تحقيق معدلات نمو سريعة في قطاع الأدوية المصري. وتشمل محفظة منتجات راميدا باقة متنوعة من المستحضرات الدوائية المثيلة ومستحضرات التجميل الصيدلانية والمكملات الغذائية والأجهزة الطبية والمستحضرات البيطرية. وتحظى الشركة بمكانة راسخة في أهم المجالات العلاجية بمصر وذلك بعد نجاحها خلال السنوات الماضية في تنفيذ مجموعة من الاستحواذات الاستراتيجية على المركبات الدوائية في مجالات ذات مقومات نمو واعدة في السوق المصري. وتقوم الشركة بإنتاج مجموعة متنوعة من الأصناف الدوائية من خلال مصانعها الثلاثة المقامة بالمنطقة الصناعية بمدينة السادس من أكتوبر.

التوقعات المستقبلية

يحتوي هذا البيان على توقعات مستقبلية، والتوقع المستقبلي هو أي توقع لا يتصل بوقائع او احداث تاريخية، ويمكن التعرف عليه عن طريق استخدام مثل العبارات والكلمات الاتية "وفقا للتقديرات"، "تهدف"، "مرتبب"، "تقدر"، "تتحمل"، "تعتقد"، "قد"، "التقديرات"، "تفترض"، "توقعات"، "تعترم"، "تري"، "تخطط"، "ممکن"، "متوقع"، "مشروعات"، "ينبغي"، "على علم"، "سوف"، او في كل حالة، ما يفيها او تعبيرات اخرى مماثلة التي تهدف الى التعرف على التوقع باعتباره مستقبلي. هذا ينطبق، على وجه الخصوص، إلى التوقعات التي تتضمن معلومات عن النتائج المالية المستقبلية او الخطط أو التوقعات بشأن الأعمال التجارية والإدارة، والنمو أو الربحية والظروف الاقتصادية والتنظيمية العامة في المستقبل وغيرها من المسائل التي تؤثر على الشركة.

التوقعات المستقبلية تعكس وجهات النظر الحالية لإدارة الشركة ("الإدارة") على أحداث مستقبلية، والتي تقوم على افتراضات الإدارة وتنطوي على مخاطر معروفة وغير معروفة ومجهولة، وغيرها من العوامل التي قد تؤثر على ان تكون نتائج الشركة الفعلية أو أداءها أو إنجازاتها مختلفا اختلافا جوهريا عن أي نتائج في المستقبل، او عن أداء الشركة أو إنجازاتها الواردة في هذه التوقعات المستقبلية صراحة أو ضمنا. قد يتسبب تحقق أو عدم تحقق هذا الافتراض في اختلاف الحالة المالية الفعلية للشركة أو نتائج عملياتها اختلافا جوهريا عن هذه التوقعات المستقبلية، أو عدم توافق التوقعات سواء كانت صريحة او ضمنية.

تخضع أعمال الشركة لعدد من المخاطر والشكوك التي قد تتسبب في اختلاف التوقع المستقبلي او التقدير أو التنبؤ اختلافا جوهريا عن الأمر الواقع. وهذه المخاطر تتضمن التقلبات بأسعار الخامات، أو تكلفة العمالة اللازمة لمزاولة النشاط، وقدرة الشركة على استبقاء العناصر الرئيسية بفريق العمل، والمنافسة بنجاح وسط متغيرات الأوضاع السياسية والاجتماعية والقانونية والاقتصادية، سواء في مصر أو على صعيد الاقتصاد العالمي، ومستجدات وتطورات قطاع الرعاية الصحية على الساحة الإقليمية والدولية، وتداعيات الحرب ومخاطر الإرهاب، وتأثير التضخم، وتغير أسعار الفائدة، وتقلبات أسعار صرف العملات، وقدرة الإدارة على التحرك الدقيق والسريع لتحديد المخاطر المستقبلية لأنشطة الشركة مع إدارة المخاطر.

بعض المعلومات الواردة في هذه الوثيقة، بما في ذلك المعلومات المالية، طرأ عليها بعض التعديلات بغرض التقريب العددي، وبالتالي فإنه في حالات معينة قد يختلف المجموع أو النسب المئوية الواردة هنا عن الإجمالي الفعلي.



Quality For All

## Tenth of Ramadan for Pharmaceutical Industries and Diagnostic Reagents (Rameda) S.A.E

PRESS RELEASE

### **Tenth of Ramadan for Pharmaceutical Industries and Diagnostic Reagents (Rameda) S.A.E. acquires a sizeable molecule in a fast-growing therapeutic area**

**15 July 2021 | Cairo, Egypt**

Tenth of Ramadan for Pharmaceutical Industries and Diagnostic Reagents (Rameda) S.A.E., (RMDA.CA on the EGX), a leading Egyptian pharmaceutical company, announced today that it has concluded the acquisition of an anticoagulant molecule as part of its previously communicated strategy to grow the company's portfolio through the purchase of existing molecules with an established market presence. The acquisition, which will be Rameda's largest to date, enables the company to benefit from a large and fast-growing therapeutic area that has displayed a 3-year CAGR of c.67% between 2017 and 2020, and will take place in the form of a co-promotion agreement with the seller, whereas the Group will leverage the seller's sales team's extensive knowledge in the molecule and established sales network to continue to promote and sell the product through a pre-agreed commission scheme. The mechanics of the co-promotion agreement are yet to be finalized and will be shared with the market in due course.

-Ends-

#### **Investor Relations Contact:**

Yasmine Negm  
Rameda's Head of Investor Relations & Strategic Communications  
Email: [yasmine.negm@rameda.com](mailto:yasmine.negm@rameda.com)  
Mobile: +20(0) 1228505050

#### **About Rameda**

Established in 1986, Rameda (RMDA.CA on EGX) is a leading Egyptian pharmaceutical company led by a team of professionals with extensive multinational experience. The company develops and produces a wide range of branded generic pharmaceuticals, nutraceuticals, food supplements and veterinary products. Rameda combines global standards with local insights and a customer-centric approach. It has developed a broad portfolio of products across multiple therapeutic areas by successfully leveraging its strong product portfolio with its accretive product acquisitions to become one of the fastest-growing pharmaceutical players in Egypt. The company produces its wide range of dosage forms at its three manufacturing facilities located at its industrial complex in Cairo's Sixth of October Industrial Zone.

#### **Forward-Looking Statements**

This communication contains certain forward-looking statements. A forward-looking statement is any statement that does not relate to historical facts and events, and can be identified by the use of such words and phrases as "according to estimates", "anticipates", "assumes", "believes", "could", "estimates",



Quality For All

**Tenth of Ramadan for Pharmaceutical Industries  
and Diagnostic Reagents (Rameda) S.A.E**

PRESS RELEASE

“expects”, “intends”, “is of the opinion”, “may”, “plans”, “potential”, “predicts”, “projects”, “should”, “to the knowledge of”, “will”, “would”, or, in each case, their negatives, or other similar expressions that are intended to identify a statement as forward-looking. This applies, in particular, to statements containing information on future financial results, plans, or expectations regarding our business and management, our future growth or profitability and general economic and regulatory conditions and other matters affecting us.

Forward-looking statements reflect our management's (“Management”) current views of future events, are based on Management's assumptions, and involve known and unknown risks, uncertainties, and other factors that may cause our actual results, performance, or achievements to be materially different from any future results, performance, or achievements expressed or implied by these forward-looking statements. The occurrence or non-occurrence of an assumption could cause our actual financial condition and results of operations to differ materially from, or fail to meet expectations expressed or implied by, such forward-looking statements. Our business is subject to a number of risks and uncertainties that could also cause a forward-looking statement, estimate, or prediction to become inaccurate. These risks include fluctuations in the prices of raw materials or employee costs required by our operations, its ability to retain the services of certain key employees, its ability to compete successfully, changes in political, social, legal, or economic conditions in Egypt, worldwide economic trends, the impact of war and terrorist activity, inflation, interest rate and exchange rate fluctuations, and Management's ability to timely and accurately identify future risks to our business and manage the risks mentioned above.

Certain figures contained in this document, including financial information, have been subject to rounding adjustments. Accordingly, in certain instances, the sum or percentage change of the numbers contained in this document may not conform exactly to the total figure given.